
 

   

Потенциален китайски инвеститор се срещна с Георг
Спартански
четвъртък, 09 ноември 2017

Представител на голям китайски производител, работещ в областта на мебелната индустрия, се
срещна днес с кмета Георг Спартански. Предприятието е открито през 2001 год., а от 2012 год. 40 % от
продукцията му е за утвърдена световна компания. В тази връзка амбицията е производството да се
разшири на европейска територия, поради което се проучва и България. Технологията е изцяло
автоматизирана, но за определени процеси се изисква квалифицирана работна ръка, което е насочило
инвеститорите към Плевен като град с развита лека промишленост.

От своя страна Георг Спартански благодари за проявения интерес и представи предимствата на
града ни като добро място за инвестиции предвид неговото местоположение, добрите транспортни
връзки, перспективите за развитие и наличието на квалифицирани кадри.           
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